
Protokół  Nr  VIII  /2024 

z  sesji  Rady Miasta i Gminy Prochowice 

w   dniu   11 grudnia   2024 r. 

 

Pkt. 1) Otwarcie  sesji   i  stwierdzenie  prawomocności  obrad  sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Prochowice Sebastian Siwoń. Poinformował, że  

obrady  sesji   są  nagrywane  i  transmitowane. Sesja  zwołana  została na wniosek  Burmistrza MIG 

Prochowice (art.20 ust.3  ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  ( Dz.U.z 2024r. 

poz.1465 ze zm.). 

Na stan 15 radnych , w sesji   uczestniczyło  15 radnych .  Kworum  zostało  osiągnięte . 

Przewodniczący Rady MiG Prochowice Sebastian  Siwoń stwierdził kworum, Rada może podejmować 

prawomocne decyzje . Lista  obecności radnych stanowi  załącznik  do protokołu.  

Przewodniczący  Rady   powitał : 
Panią Alicję Sielicką Burmistrza Miasta i Gminy Prochowice , 
Panią  Dorotę  Kiełb  Sekretarza  Miasta  i Gminy Prochowice, 
Panią Violettę  Piętoń  Skarbnika  Miasta i Gminy Prochowice  ,  
Pana   Jerzego Wackera   Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej , 
Radnych  Miasta  i Gminy Prochowice  oraz  mieszkańców Miasta i Gminy Prochowice . 
 

Pkt 2) Zatwierdzenie  porządku  obrad . 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad  został upubliczniony,  jak również  
wszyscy  radni  otrzymali     porządek   drogą   emailową. Sesja zwołana została na wniosek Burmistrza 
Miasta i Gminy Prochowice . 
P. Przewodniczący  poinformował, że Pani Burmistrz zawnioskowała  również  o poszerzenie  

porządku obrad sesji o projekt  uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prochowice na  lata 2024 -2040. 

 Wniosek Pani Burmistrz  został  poddany pod   przegłosowanie . 

Radni jednomyślnie wyrazili zgodę na poszerzenie porządku obrad VIII sesji o kolejny projekt uchwały  

w sprawie   zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prochowice na  lata 2024 -2040. 

 
Porządek dzienny sesji  przedstawiał się następująco: 

1) Otwarcie  sesji  i  stwierdzenie  prawomocności  obrad. 

2) Przyjęcie  porządku  obrad. 

3) Podjęcie  uchwał    w sprawach  : 



- zmian w budżecie Miasta i Gminy Prochowice  na 2024 r. 
- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prochowice na lata 2024-2040, 
4)  Zamknięcie  sesji. 

Radni zatwierdzili  porządek dzienny VIII sesji Rady Miasta i Gminy Prochowiec jednomyślnie.   

Punkt 1 i 2 porządku dziennego zrealizowano  jak wyżej .  
 

Pkt 3) Podjęcie  uchwał 
Radni przystąpili do  podjęcia uchwał . 
 
 Pkt 3.1 Skarbnik MiG  Violetta Piętoń   zaprezentowała  projekt  uchwały  w sprawie   zmian  w 
budżecie miasta i gminy Prochowice na 2024 r.  Zmiany  w budżecie   dotyczyły wprowadzenia 
środków w ramach  usuwania  skutków powodzi w kwocie 40 000 zł   na realizację zadania  
„Odbudowa oczyszczalni  ścieków w Prochowicach  poprzez odtworzenie osadu czynnego” . Dotację  
przyznał Wojewoda Dolnośląski  w ramach usuwania  skutków powodzi.  Dodatkowo dochody 
zwiększono o kwotę 41 000 zł z tytułu opłaty za zajęcia pasa drogowego i  6 000 zł z tytułu darowizn  
na organizację  Wigilii  dla osób potrzebujących. 
 Łącznie dochody i wydatki zwiększono o kwotę 87 000 zł z tego  dochody i wydatki  bieżące o kwotę 
47 000 zł i dochody  i wydatki majątkowe o kwotę  40 000 zł. 
W zakresie wydatków : 
- zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 40 000 zł. na zadanie „  Odbudowa oczyszczalni  ścieków w 
Prochowicach  poprzez odtworzenie osadu czynnego” w ramach usuwania  skutków powodzi, 
- zwiększono wydatki bieżące o kwotę  6000 zł na organizację  Wigilii dla osób  potrzebujących – 
zakup paczek, 
- dokonano przeniesień pomiędzy działami i rozdziałami  na kwotę  165 850 zł  oraz  zwiększono o 
kwotę 41 000 zł  na opłatę  za odbiór odpadów i dzierżawę  pojemników z terenu  miasta i gminy . 
Ponadto niniejszą uchwałą   zwiększono plan   przychodów o kwotę  1 120 588 zł  z tytułu wolnych 
środków i plan rozchodów w tej samej wysokości z przeznaczeniem na wcześniejszą  spłatę  
kredytów, których termin spłaty  przypada na rok  2026 i 2027. 
 Wymienione zmiany nie mają wpływu na zmianę deficytu  budżetu , wpływają  na wysokość  kwoty  
przychodów i rozchodów na rok 2024 . Stąd konieczność zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Prochowice .  
 
Przewodniczący  Rady dla formalności  zapytał  o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały.  

Wobec ich braku postawił projekt uchwały pod głosowanie . 

Wyniki   głosowania  

Status Ilość Procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  jednogłośnie Rada Miasta i Gminy 
Prochowice podjęła  uchwałę nr VIII/ 52  / 2024  w sprawie  zmian  w budżecie miasta i gminy 



Prochowice  na  2024 r. która  stanowi  załącznik do protokołu wraz z  imiennym  wykazem  
głosowania. 
 
 
Pkt 3.2 Skarbnik MiG Violetta Piętoń   zaprezentowała  projekt  uchwały  w sprawie   zmian   
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej   Gminy Prochowice na  lata  2024 -2040. 
Pani Skarbnik poinformowała, że przedłożony projekt  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  
Prognozy Finansowej Gminy dotyczy zwiększenia  spłaty rat  kredytu   o kwotę 1 120 588 zł. Spłata  
dotyczy roku 2026 i 2027. Na spłatę  kredytów wprowadzono wolne środki , co wpłynie na poprawę 
wskaźników spłaty    rat kredytów   w latach   2026 i 2027. 
 Ponadto  niniejsza uchwała zawiera  zmiany   pomiędzy  27 listopadem a 11 grudnia br.     wynikające 
z uchwał  Rady  jak i   zarządzeń Burmistrza w sprawie zmian w budżecie .  
 
Przewodniczący  Rady dla formalności  zapytał  o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały. 

Wobec ich braku postawił projekt uchwały pod głosowanie . 

Wyniki   głosowania  

Status Ilość Procent 

ZA 15 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  jednogłośnie Rada Miasta i Gminy 
Prochowice podjęła  uchwałę nr VIII / 53  / 2024  w sprawie  zmian   Wieloletniej  Prognozy  
Finansowej   Gminy Prochowice na  lata  2024 -2040, która  stanowi  załącznik do protokołu wraz z  
imiennym  wykazem  głosowania. 
 
 
Pkt  4)  Zakończenie    sesji  . 

W  związku  z  wyczerpaniem porządku obrad  sesji   Przewodniczący  Rady  podziękował   wszystkim  

za  aktywne  uczestnictwo  i   zamknął   obrady  sesji .  

Na  tym protokół  zakończono. 

Protokołowała:                                                                                     Przewodniczył : 

Jolanta   Szpularz                                                                                Sebastian  Siwoń   

 

 

 

 



 

 

 


